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ZAPISNIK 

 
8. redne  seje sveta KS Vanganel, ki je bila v četrtek, 1.2.2024 ob 19. uri v sejni sobi 
krajevne skupnosti. 
 
Prisotni člani sveta: Vili Krmac, Karmen Zorko,  Iztok De Faveri, , Rosana Bucaj , Damjan 
Babič, 
Odsoten-opr.: Boris Mahne, Maja Šebalj 
                                           
Predsednik pozdravi prisotne, ugotovi sklepčnost, od 7 članov prisotnih 5 ter predlaga 
naslednji 
 
DNEVNI RED: 
1.Potrditev zapisnika 7. redne seje sveta KS – 9.11.2023; 
2. Obravnava in potrditev zapisnika inventurne komisije; 
3. Obravnava in potrditev letna poročila za leto 2023; 
4. Tekoče aktivnosti; 
4. Vloge krajanov;  
5. Razno 
 
Dnevni red je bil soglasno sprejet. 
 

AD 1  
POTRDITEV ZAPISNIKA 7. REDNE SEJE SVETA KS VANGANEL 

 
Predsednik poroča: člani sveta  so po pošti prejeli zapisnika 7. redne seje sveta KS. Ker na 
zapisnik ni bilo pripomb so člani soglasno s 5 glasovi ZA sprejeli  
SKLEP št. 39-8: 
Potrdi se zapisnik 7. redne seje sveta KS Vanganel.  
 
 

AD 2 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ZAPISNIKA INVENTUTNE KOMISIJE KS 

 
Poroča predsednica inventurne komisije. 
Na zapisnik ni bilo pripomb. Zapisnik je priloga k inventuri 2023. Člani sveta so soglasno s 5 
glasov ZA, nihče proti,  so sprejeli naslednji 
SKLEP št.40-8: 
Potrdi se zapisnik inventurne komisije za leto 2023. 
 

Ad 3 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV LETNEGA POROČILA  2023 

 
Člani sveta so po pošti prejeli realizacijo finančnega plana KS za leto 2023 in letno poročilo z 
obrazložitvijo. Poročilo je priloga k inventuri 2023. 
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Člani sveta so po razpravi soglasno s 5 glasovi ZA, nihče proti sprejeli naslednji 
SKLEP št.: 41-8: 
Potrdi se realizacija finančnega plana KS za leto 2023 in Letno poročilo 2023. 

  
 

Ad 4 
TEKOČE AKTIVNOSTI 

 
Predsednik poroča o aktivnosti v KS od zadnje seje: 
- Predsednik se je udeležil sestanka na MOK – uskladitev NRP 
- Pridobivanje predpogodb za  sanacijo ceste in infrastrukture Hliban je v zaključni fazi 
- Kanalizacija Guci (v izdelavi projekt) pridobi se znam lastnikov parcel ob kanalu 
- Opravljen ogled na terenu (vodovod ob strugi Guci) 
- Zamenjava dotrajane ograje na igrišču v Vanganelu 
- Zamenjava varnostne ograje na mostičku pod vrtcem 
- Vzdrževanje ceste z navozom tampona: cesta Karlonga-Potok, tampon parkirišče Vanganel 
- Nabava kanalet za ureditev odvodnjavanja na Čenturju 
- Namestitev kanalet v Žburgi (odvodnjavanje) 
- Zamenjava litoželeznega jaška  na parkirišču 
- Postavitev zaščitne ograje Guci 
- Nabava 145 stolov za dvorano- 5.943,84€ 
- Nabava hladilnika v dvorani – 1.033,83 € 
- Postavitev in odstranitev novoletnih okraskov Vanganel in Čentur 
- S predstavnikom MOK glede ceste Vanganel – Potok, nujna sanacija vdorov in bankin 
 
- Zaključila se je sanacija ceste Sv.Ubald. Prišlo je do povečanja kvadrature (cca 100m2),    
posledično dodatni stroški asfaltaže na tem delu ceste. Nadzorni popiše dodatna dela, izvajalec 
del pripravi ponudbo. Člani sveta so po poročilu in pojasnilu predsednika o povečani kvadraturi 
asfalta soglasno s 5 glasovi ZA nihče proti sprejeli 
SKLEP št-.42-8: 
Pridobi se ponudbo in izda naročilnico za dodatna dela na cesti Sv. Ubald. 
 
Predsednik pove, da je cesta za Bonine proti Sv. Ubaldu v zelo slabem stanju, potrebno bi bilo 
urediti kanala, bankine in cesto preplastit z asfaltom. Člani sveta so bili enotnega mnenja, da bi 
bilo potrebno cesto dati v plan za sanacijo. Po krajši razpravi so člani sveta soglasno s 5 glasovi 
ZA, nihče proti, sprejeli 
SKLEP št. 43-8 
Pripravi se popis sanacije prečne ceste v Boninih proti Sv. Ubaldu. 
 
Predsednik poroča o sestanku na MO Koper: 
Razgovor za javnega  delavec, ki bi si delili s KS Boršt in KS Marezige, v KS Vanganel bi bil 3x na    
teden 
Razgovor s službo UGDOP -prometna signalizacija sv. Ubald in Guci 
Razgovor – javna razsvetljava Hliban-Padovani 
 
Predsednik člane sveta seznani s poškodbo vhodnih vrat v zadružni dom in zamenjava vhodnih 
vrat v dvorano. Člani sveta so po razpravi soglasno s 5 glasovi ZA,  nihče proti sprejeli  
SKLEP št. 44-8:  
Pridobi se ponudbe za zamenjava vhodnih vrat v ZD in dvorano. Po prejemu ponudb se skliče 
korespodenčno sejo. 
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Predsednik na koncu pove, da je bila ob zaključku leta v dvorani organizirana prireditev, ki pa 
zaradi slabe obveščenosti slabše obiskana. V bodoče bo potrebno vložiti več dela v obveščanje 
krajanov. Pripravi se plan prireditev v KS za leto 2024.  
Skliče se sestanek za organizacijo 8. marca. 
 
 

Ad 5 
VLOGE KRAJANOV 

 
5.1.  
Krajanka iz Vanganel je na KS posredovala dopis s katerim opozarja na rušenje zidu pod cesto za 
Montinjan. Člani sveta so bili enotnega mnenja, da se stranko obvesti, da se bo zid saniral ko se 
bo izvajala sanacija mostu za Montinjan. 
 
5.2.  
Krajanka iz Gucev nas naproša za sodelovanje pri sanaciji ceste – javno dobro ter pomoč pri 
pridobivanju morebitnih soglasij krajanov za ureditev odvodnjavanja. 
Člani sveta so soglasno s 5 glasovi ZA, nihče proti sprejeli 
SKLEP št. 45-8: 
KS bo cesto vzdrževala kot vsa leta, in sicer z navozom tampona na omenjeno cesto. 
Soglasja za poseg v privat parcele si mora stranka pridobiti sam. 
 
5.3. 
Iz gostilne Nimis smo prejeli obvestilo, da pušča streha nad kuhinjo. Opravi se ogled in opravi 
morebitno sanacijo. 
 
5.3. 
Krajan iz Boninov je podal pobudo za premaknitev kontejnerjev iz privat parcele na ekološki 
otok. Obvesti se Marjetico Koper. 
 
5.4.  
Na javno luč v Sv. Ubaldu se namesti zaščitnik zaradi pritožbe nad motenjem razsvetljave v 
bivalne prostore družine Olivo. 
 
5.5. 
S strani člana sveta je prišla pobuda da bi na upravljalca avtobusnih postaja ob lokalni cesti 
naslovi predlog, da se počistijo šipe čakalnic ker so te precej umazane. 
 

Ad 6 
RAZNO 

 
Ker pod razno ni razpravljal nihče je predsednik sveta sejo zaključil ob 20.15 uri. 
 
 
 
Zabeležila:      Predsednik KS 
Marica Babič      Vili Krmac 
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